
                                               

Skolerne i Asnæs, Fårevejle og Hørve 
Skolebestyrelsen  
 

Sted og tidspunkt Skype-møde, onsdag den 28. maj 2020, kl. 17.30-20.00 

Afbud/fravær Christina Fast, Christina Sams og elevrepræsentanterne  

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig  

Referat Godkendt 

 

Punkt 2 Nyt fra formanden 

Ansvarlig og tid Jacob Østergaard, 5 minutter 

Formål At formanden videreformidler aktuelle sager og henvendelser. 

Referat Dialogmøde med BU er udsat til d. 15/9-20 
Jørgen Lüthje ønsker at udtræde af bestyrelsen. Valg af nye medlemmer bliver 
efter sommerferien. 

 

Punkt 3 Nyt fra skolen 

Ansvarlig og tid 10 minutter 

Formål Formidling til skolebestyrelsen om aktuelle sager. 

Referat  Elever: - 

 Medarbejder: 
Der er nye skemaer, da 6. klasserne er tilbage på skolen. I Hørve er de rigtig 
glade for at være tilbage. 

 Ledelsen:  
Igangsætning af nye toiletfaciliteter på Asnæs Skole.  
Ansøgningen fra skolebestyrelsen om nedskrivning af skoledagens længde er 
godkendt. 
SFO-ledelse er nu faldet på plads. Troels fortsætter som SFO-leder både i 
Hørve og Fårevejle 
Tiltag i Hørve om skemastruktur. 
IT-strategi: tillægsbevilling, hvor der rulles 600.000 kr. ud til indkøb på skolerne 
i Asnæs, Fårevejle, Hørve. 
Aflyste lejrskoler bliver der kigget på i ledelsesteamet, så de kan erstattes 
næste skoleår. 
Forflyttelser af personaler. 
Madkundskabslokale i Asnæs er i meget dårlig stand, så vi forsøger at få hjælp 
til renovering af lokalet.  
Næste års mødeplan kommer på næste møde. 
Rammeforsøg med EUC (Erhvervsklasse for 8./9. Klasse) er gået igennem. Det 
betyder, at vi fra august har 12 elever, som dels har undervisning på skolen 
dels har værkstedsundervisning/praktik med EUC. 

 



Vedr. udskoling: det er godt at have udskolingen tilbage igen. Det går godt – 
stille og roligt. Eleverne er glade for at være tilbage. Teknisk/servicepersonale 
har gjort et godt stykke arbejde.  
 
Der er mange erfaringer og tiltag, som vi kan tage med os videre. 
 

Afdelingsrådsmøde Hørve:  

 Tilbagemelding på arbejdet med værdier på skolen 

 Sam-undervisning mellem årgange for at tilgodese elevernes læring 

 Drøftelse af skole-/hjemsamarbejdet 

 Musiklærer 
 
Afdelingsrådsmøde Fårevejle: 

 Hjemmeside 

 Skolefest 

 Logo 
 
Afdelingsrådsmøde Asnæs 

 Der har ikke været afholdt møde, da vi er for mange til at måtte mødes 
fysisk jf. Covid19-retningslinjer 

 
Generelt er der et ønske om at arbejde med skole-/hjemsamarbejdet fælles i 
bestyrelsen. 
 
Bestyrelsen spørger afdelingsrådene, om det giver mening, at afdelingsrådene 
bliver bedt om høringssvar. 

 

Punkt 4 Fremme af god orden i folkeskolen 

Ansvarlig og tid Iben og Jørgen, 45 minutter 

Formål 
 
 
 
Fremstilling 

At drøfte problemstillingen omkring uro i timerne, herunder skolens 
sanktionsmuligheder jf. bekendtgørelsen om fremme af god orden i folkeskolen.  
At godkende skolens Værdiregelsæt. 
 
På skolebestyrelsesmødet den 29. januar efterspurgte bestyrelsen regler og 
handlemuligheder i forhold til urolige elever. 
Iben indleder punktet. 
 
Bilag 4.1 Bekendtgørelse om fremme af god orden i folkeskolen. 
Bilag 4.2 Forslag til Værdiregelsæt. 

Referat Drøftelse af problemstillingen og muligheder omkring mange lag i forbindelse med 
larm og uro i klasserne. Elevgruppen ønskes inddraget i forhold til hvad de synes, 
at der skal til for at få mere ro i undervisningen.  
Punktet drøftes i ledelsesgruppen og sættes også på dagsordenen på næste 
bestyrelsesmøde, gerne med deltagelse af alle skoleledelser, AKT-medarbejdere 
m.fl.  

 

Punkt 5 Skolebestyrelsens årsberetning 

Ansvarlig og tid Jacob Østergaard, 25 minutter 



Formål 
 
 
Fremstilling 

At aftale form og indhold i forbindelse med udarbejdelsen af skolebestyrelsens 
årsberetning.  
 
Skolebestyrelsens årsberetning skal jf. Styrelsesvedtægten offentliggøres på 
skolens hjemmeside og drøftes på et årligt møde med forældrene.  

Referat Beretning på video er en god idé, - gennemgang af dét, som vi har beskæftiget os 
med fokus på “det nære” mere en de politiske sager. Hvad optager os/hvad vil vi 
med skolen? Styrkelse til samarbejdet med afdelingsrådene. Skolens ledelse 
undersøger om vi kan inddrage Højskolens medielinje?  

 

Punkt 6 Skolens budget 

Ansvarlig og tid Jørgen, 45 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 
 

At godkende skolens budget. 
 
Skolebestyrelsen skal jf. Styrelsesvedtægten godkende skolens budget, der senest i 
maj måned præsenteres for skolebestyrelsen. 
Skolens tildeling og budget præsenteres på mødet. 

Referat Gennemgang af tildeling og fordeling af ressourcer. 
Skolens budget er godkendt. 

 

Punkt 7 Eventuelt 

Ansvarlig og tid Alle, 5. minutter 

Referat Jane: reklame af skoler – husk den gode historie og husk som bestyrelsesmedlem 
at like. Skolebestyrelse skal tilkobles skolernes FB-grupper. Nye forældre skal også 
huskes at blive tilført.  
Kan Skolebestyrelsen lægge lidt ud på FB efter hvert møde?  
Covid19-retningslinjer: vi følger de givne retningslinjer. 
Sussie: Kan forældrerepræsentanterne i skolebestyreslen holde formøder? Særligt 
ifm. drøftelse af værdiregelsæt kunne der være et behov. Sussie skriver ud til 
forældrene. 
 

 


